
I am against live export ‐ we should be an example to other countries on our 
humanity and the way we treat our animals. 
We are missing out again on a business for our workers and could use our 
facilities for export of packaged meat. 
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